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Raport anual de activitate 

Consilier local, Dobre Ioana Claudia 

In anul 2023, am fost prezenta la toate §edintele ordinare ale Consiliului 
Local, ale Comisiei nr 3 - pentru servicii publice, comert, turism ~i agrement, ale 
Comisiei de evaluare §i monitorizare a proiectelor implementate in cadrul 
procesului de bugetare participativa §i ale Comisiei de repartizare a spatiilor cu 
alta destinatie decat aceea de locuinta. 

Am solicitat §i am insistat, in cadrul "Comisiei de evaluare §i monitorizare 
a proiectelor implementate in cadrul procesului de bugetare participativa", sa fie 
reevaluate cele 38 de proiecte depuse de cetateni, avand in vedere ca doar 4 au 
fost declarate eligibile la prima evaluare (la care nu am fost convocata). in urma 
reevaluarii, numarul proiectelor eligibile a crescut la 18. Printre ele, un centru 
social pentru persoanele cu dizabilitati, reabilitarea unitatii de invatamant de pe 
str. Ion Voda, ingrijirea pisicilor comunitare. Acestea 3 s-au aflat intre cele 9 
proiecte ca§tigatoare, dupa numarul de voturi primite de la cetateni. 

Am identificat posibilitatea de a reduce costul de ingrijire a persoanelor 
varstnice la domiciliu, citind cu atentie Legea asistentei sociale a persoanelor 
varstnice. Daca pentru azilul de batrani, legea ne obliga la un cost minim, 
pentru ingrijirea la domiciliu consiliul local are libertatea de a stabili nivelul, 
respectand anumite cerinte. Ca urmare, un amendament PSD a fost depus. Un 
rol important 1-a detinut liderul de grup al consilierilor locali, dul Costin 
Rasauteanu, care a propus scaderea cu 80% a costului §i care a avut o 
prezentare foarte buna a amendamentului in cadrul §edintei, el fiind aprobat. 

Constatand numarul foarte mare al abonamentelor ce se elibereaza lunar 
elevilor, studentilor §i cadrelor didactice §i nedidactice, am solicitat, in cadrul 
comisiei 3, sa se gaseasca o solutie pentru ca aceste abonamente sa se elibereze 
o data pe an. In luna august, un proiect a fost aprobat, prin care abonamentele 
urmeaza a fi eliberate anual. A§teptam §i implementarea lui. 

Am participat la fundamentarea §i elaborarea proiectelor grupului 
consilierilor locali PSD §i a referatelor de aprobare: "Stop depresia! impreuna 
pentru o comunitate sanatoasa"; "Centre de asistenta §i recuperare pentru 
seniori"; "Bazin de inot §i sala de sport multifunctionala pentru persoanele cu 
dizabilitati". 

Am solicitat conducerii Directiei generale de asistenta sociala sa afi§eze (pe 
pagina de internet §i la sediu) anuntul "Sunt locuri libere", avand in vedere 
faptul ca am avut plangeri de la cetatenii care au primit raspunsul ca nu sunt 
locuri libere in azilul de batrani de pe str Unirii. Aceasta solicitare s-a aplicat . 

Am participat la dezbateri pe tema depresiei (cu accent pe impactul asupra 
sanatatii §i al cre§terii dependentelor in randul tinerilor), a nevoilor speciale cu 
care se confrunta persoanele cu dizabilitati §i a abuzurilor fizice suferite de 
femei. 

Am coordonat actiuni de plantare, de voluntariat pentru copii din centrele 
de plasament, pentru cei cu dizabilitati) §i pentru a sustine adoptia cateilor din 
adapostul public. 
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Detaliat, in al treilea an de mandat am desfa§urat urmatoarele activitati: 

06.01 Participare la §edinta Consiliului de administratie al $colii nr. 30 
11.01 Participare la §edinta Consiliului de administratie al $colii nr 22 
13.01. A fast depus de catre grupul consilierilor PSD proiectul de hotarare 

privind aprobarea demararii infiintarii a patru "Centre de asistenta §i recuperare 
pentru seniori", la fundamentarea §i elaborarea caruia am participat §i eu. 

in municipiul Constanta traiesc foarte multi pensionari singuri. Conform 
"Strategiei de dezvoltare a serviciilor sociale a municipiului Constanta pentru 
perioada 2018-2023", 390 de pensionari au raspuns la un chestionar in urma 
caruia un procent de 29% au declarat ca sunt singuri. Daca extindem acest 
procent la numarul de pensionari din ora§ul nostru (aprox 75.000) ajungem la o 
cifra ingrijoratoare, de peste 20.000 de pensionari singuri in municipiul 
Constanta. Potrivit aceluia§i sondaj, singuratatea apasatoare le afecteaza 
varstnicilor inclusiv starea de sanatate. 

Ef ectele pe term en lung ale singuratatii ~i izolarii sociale pot fi 
devastatoare, incluzand: cre~terea tensiunii arteriale, depresia, atacurile de 
panica, cre~terea in greutate, cre~teri ale consumului de alcool/tutun, boli 
cognitive, boli ale inimii, tulburari de somn, accident vascular cerebral ~i boli 
coronariene. 

Prin prezentul proiect de hotarare s-au demarat procedurile necesare 
infiintarii a patru "Centre de asistenta §i recuperare pentru seniori" in 
municipiul Constanta, cu scopul de a imbunatati calitatea vietii persoanelor 
varstnice §i de a reduce numarul celor institutionalizati §i efectele negative ale 
izolarii sociale, anxietatii §i depresiei, prin acordarea de asistenta, recuperare, 
consiliere sociala §i psihologica, prin incurajarea legaturilor interumane §i prin 
crearea cadrului de manifestare a aptitudinilor varstnicilor. 

23.01 intfilnire cu mamici ale copiilor cu dizabilitati §i cu o doamna 
conferentiar universitar (implicata de peste 10 ani in antrenarea acestor copii, ca 
voluntara), pentru a identifica principalele nevoi ale acestui grup vulnerabil 

25.01 Participare la §edinta Consiliului de administratie al $colii nr. 30 
25.01 Participare la §edinta Consiliului de administratie al $colii nr. 22 
29.01 Analiza a proiectului de hotarare privind bugetul pe anul 2023, in 

urma careia am constatat ca nu sunt prevazuti banii pentru sustinerea celor 
afectati de depresie §i nici cei pentru deschiderea centrelor de asistenta §i 
recuperare pentru persoanele varstnice. 

30.01 Participare la §edinta Comisiei nr. 3, in cadrul careia am avut 3 
interventii, ce mai importanta fiind la proiectul nr 20 /2023 cu privire la 
stabilirea contributiei pentru persoanele varstnice beneficiare de ingrijire la 
domiciliu. 

Acestea, in numar de 68, au primit gratuit serviciul social despre care 
vorbim, insa, ca urmare a pierderii fondurilor europene care au sustinut 
proiectul, (prin neatingerea numarului prevazut al celor din grupul tinta), ele 
trebuie sa suporte o parte din plata. In acest sens, proiectul de hotarare 
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20 /2023 prevede procentul din costul integral al serviciului (cost stabilit prin 
lege de 36 de lei/ ora) care se va plati diferentiat in functie de venit. Citind cu 
atentie Legea asistentei sociale a persoanelor varstnice, am vazut ca la art 10 se 
precizeaza ca persoanele varstnice "beneficiaza de servicii cu plata unei 
contributii, stabilite in urma procesului de evaluare complexa, in functie de tipul 
de servicii acordate ~i de venitul persoanei/ sustinatorilor legali, fara a se depa~i 
costul acestora calculat pentru perioada respectiva." Cu alte cuvinte, in Consiliul 
Local putem stabili procentele ~i intervalele de venit. Analizand ce procente s-au 
hotarat in alte ora§e, am observat ca noi le avem pe cele mai ridicate. De ex, 
pentru 4.000 de lei venit net, la Deva procentul care se plate§te de catre 
persoana varstnica este de 14%, iar la Drobeta-Turnu-Severin este de 30%. 
Nicidecum de 100% cum ni se solicita sa aprobam. in cadrul §edintei de Consiliu 
Local, amendamentul propus de grupul PSD de reducere cu 80% a procentelor 
din costul integral a trecut. Liderul de grup, domnul Costin Rasauteanu a avut 
initiativa de a reduce cu 80% acest procent §i a avut o interventie de exceptie in 
cadrul ~edintei, in urma careia majoritatea consilierilor locali au sustinut 
amendamentul. 

Ce inseamna de fapt? Daca ar fi ramas la 100%, o persoana varstnica care 
prime~te ingrijiri la domiciliu ar fi platit pentru 3 ore pe zi 36x3 = 108 lei; iar pe 
luna 108x30 zile = 3.240 de lei. La noile procente, cu 80% mai mici, aceea§i 
persoana va plati pe ora 80% din 36 adica 7, 2 lei, pe 3 ore 7, 2x3 = 21, 6, iar pe 
luna 21,6 x30 = 648 de lei (am luat ca exemplu primirea de ingrijiri medicale 
timp de 3 ore pe zi). 

0 alta interventie a mea a fost la proiectul cu nr. 22/2023, privind Planul 
de actiune al serviciilor sociale, unde am observat ca nu era trecut niciun 
serviciu nou la rubrica infiintare, de~i in luna ianuarie s-a depus un proiect de 
hotarare de catre consilierii PSD privind infiintarea a 4 centre noi de asistenta ~i 
recuperare pentru seniori. Un alt amendament a fost depus in urmatoarea zi, de 
catre grupul consilierilor PSD, pentru a completa anexa respectiva cu noul 
serviciu social, fiind votat. 

Ultima interventie a fost cu privire la proiectul care stabilea contributia 
persoanelor care sunt cazate in Caminul de de persoane varstnice. Am atras 
atentia ca exista un grad de ocupare redus (60%) §i am cerut informatii 
suplimentare §i luarea unor masuri pentru cre§terea lui. Acest grad redus de 
ocupare afecteaza negativ nivelul costului pe care un beneficiar trebuie sa-1 
plateasca. 

31.01 Participare la ~edinta Consiliului Local. Au fost aprobate 2 proiecte 
ale consilierilor PSD: "Stop depresia! impreuna pentru o comunitate sanatoasa" 
§i Bebe Trusou", dupa multe luni de la depunere. Am participat la 
fundamentarea ~i elaborarea proiectelor ~i a referatelor de aprobare. 

Primul de acest fel la nivel national, "Stop depresia! impreuna pentru o 
comunitate sanatoasa" este foarte important prin acordarea unui sprijin 
financiar sub forma de vouchere pentru tratarea, prin psihoterapie, a bolnavilor 
diagnosticati cu depresie, dar ~i pentru aducerea in spatiul public a acestui 
subiect, pentru con§tientizarea importantei de a ne deschide catre acceptarea 
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tratamentului din partea speciali§tilor, cat mai curand posibil, cu scopul de a 
imbunataµ calitatea vietii, de a reduce incidenta bolilor grave, de a proteja 
familia §i a sustine comunitatea. 

Efectele depresiei sunt multiple: cre§te riscul de cancer, de deces al 
persoanelor diagnosticate cu cancer, de suicid, de dementa, de atac de cord; 
cre§te dependenta de alcool §i droguri; determina hipertensiune arteriala; 
provoaca insomnie §i oboseala cronica; slabe§te sistemul imunitar; determina 
lipsa motivatiei, concentrarii, memoriei §i sperantei etc. 

Aceste efecte erodeaza identitatea, relatiile §i aptitudinile unei persoane. 
Studiile arata ca mai mult de jumatate dintre persoanele diagnosticate cu 
tulburare depresiva nu se mai pot achita de responsabilitatile profesionale sau 
personale. Ca urmare a multiplelor consecinte asupra sanatatii psihice §i fizice, 
depresia afecteaza nivelul de educatie, productivitatea muncii §i potentialul de 
c~tig, crescand $Omajul $i cheltuielile sociale. 

Avand in vedere incidenta mare a depresiei, trendul crescator al 
numarului de cazuri, consecintele grave §i costurile ridicate, este necesara 
implicarea autoritatii locale pentru con§tientizare, pentru sustinerea persoanelor 
afectate de depresie §i pentru profilaxia, astfel, a bolilor care apar sau se 
agraveaza in urma depresiei. 

Proiectul "BEBE Trusou", aprobat astazi, are ca scop cre§terea natalitatii, 
diminuarea riscurilor sociale, promovarea ingrijirii pentru nou-nascuti §i 
imbunatatirea sanatatii in municipiul Constanta, prin acordarea din bugetul 
local a sumei de 2.000 de lei fiecarui nou-nascut, prin intermediul unui card 
securizat §i nominal, pentru achizitionarea de produse specifice trusoului pentru 
nou-nascut, produse destinate nevoilor de cre$tere $i ingrijire a copilului in 
primul an de viata. 

Ajutoarele de proteqie sociala sunt esentiale pentru a stimula cre§terea 
natalitatii, iar finantarea acestor servicii nu inseamna 'costuri', ci 'investitii' in 
viitorul tarii. intr-adevar, decade intregi de cercetare au evidentiat ca investitiile 
sociale in sanatate, educatie $i proteqie nu sunt doar esentiale pentru 
bunastarea copiilor, familiilor $i comunitatHor, ci $i pentru cre$terea economica 
$i sustenabilitatea ulterioara a democratiilor $i economiilor. in plus, numarul 
copiilor scade din ce in ce mai mult, cu efecte directe asupra ofertei de forta de 
munca §i asupra sistemelor de sanatate §i de pensii. in municipiul Constanta, 
conform ,,Strategiei de sanatate publica a municipiului Constanta 2022 - 2031", 
rata natalitatii a scazut de la 9.6%0 in 2010 la 7.4%0 in 2020 

02.02 Participare la §edinta Consiliului de administratie al ~colii nr. 30 
02.02 Participare la §edinta Comisiei de repartizare a spatiilor cu alta 

destinatie decat aceea de locuinta 
23.02. Participare la §edinta Consiliului de administratie al ~colii nr. 30 
27.02 Participare la ~edinta Comisiei nr 3, in cadrul careia, constatand 

numarul foarte mare al abonamentelor ce se elibrereaza lunar elevilor, 
studentilor, pensionarilor, am solicitat sa se gaseasca o solutie pentru ca aceste 
abonamente sa se elibereze o data pe an. De ex, pentru elevi §i studenti 



eliberarea sa se faca la inceputul anului §Colar /universitar, cu valabilitate pan.a 
la sfar§itul respectivului an de invatamant. 

0 alta observatie am fa.cut-a cu privire la faptul ca in toate cele 3 proiecte 
de hotarari care prevedeau amenajarea de spatii verzi, exista §i o expropriere. Ne 
dorim extinderea spaµilor verzi §i amenajarea lor, dar cu ce cost? Pentru 
exproprieri, pe langa pretul pe care il vom plati din bugetul local pentru terenuri, 
vom suporta §i cheltuielile de judecata, ca urmare a dosarelor deschise de multi 
dintre cei care se vad in postura de a fi obligati la expropriere. Anul trecut au 
mai fast astfel de proiecte, iar faptul ca nu se propune amenajarea spatiilor verzi 
aflate in proprietatea municipiului, ridica semne de intrebare. 

Mai mult, la proiectul privind construirea bazinului olimpic pe str Chiliei, 
era necesara o expropiere care ne-ar fi costat aproximativ 4 milioane de euro. 
Am intervenit in cadrul Comisiei nr. 3 §i am semnalat aceasta suma foarte mare 
care ar fi trebuit sa fie platita din bugetul local doar pentru terenul ce apartine 
unei firme. Din fericire, in §edinta Consiliului Local care a avut lac a doua zi, 
acest proiect nu a trecut. 

Blaga 

28.02 Participare la §edinta Consiliului Local 
06.03 Participare la §edinta Consiliului de administratie al Liceului Lucian 

07.03 Participare la §edinta Comisiei nr 3 
07.03 Participare la §edinta Consiliului Local 
09.03 Participare la §edinta Consiliului de administratie al ~colii nr. 30 
22.03 Am organizat o actiune de plantare trandafiri, in apropierea 

campusului universitar 
28.03 Participare la §edinta Comisiei nr. 3 
30.03 Participare la §edinta Consiliului Local 
20.04 Participare la §edinta Comisiei nr 3. in cadrul acestei sedinte, am 

solicitat directoarei D.G.A.S. sa afi§eze (pe pagina de internet §i la sediul din str 
Unirii) numarul de locuri libere din azilul de batrani sau anuntul "Sunt locuri 
libere", avand in vedere faptul ca, in ultima jumatate de an, am avut 2 plangeri 
de la cetateni care au primit raspunsul ca nu sunt locuri libere in azilul de 
batrani de pe str. Unirii. 

0 alta problema pe care am ridicat-o s-a referit la cluburile de pensionari, 
inchise de ani de zile §i insuficiente pentru numarul mare de pensionari ai 
ora§ului nostru (peste 75.000 §i doar 3 cluburi, dintre care unul este §i sediu 
pentru diferite servicii ale directiei). in perioada rece, pensionarii nu au unde sa 
socializeze §i sa interacµoneze, o mare necessitate, avand in vedere ca sunt 
foarte multi singuri. 

in ceea ce prive§te proiectul depus de consilierii PSD cu privire la 
demararea procedurilor necesare deschiderii a 4 centre de asistenta §i 
recuperare pentru persoanele varstnice, la care am primit din partea D.G.A.S. o 
adresa in care se facea referire eronat la articole din Legea asistentei sociale a 
persoanelor varstnice care se refereau la ingrijirea personala contra cost §i nu la 
ingrijirea in cadrul centrelor, am comunicat dnei director ca exista mai multe 
centre de asistenta eyi recuperare in tara care ofera gratuit aceste servicii sociale, 
printre care centrul Clement din Campia Turzii, premiat recent la nivel national. 
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Acest centru este ceea ce noi am propus prin proiect, este licentiat ~i poate 
reprezenta un model de punere in aplicare a proiectului mai sus amintit. 

20.04 Participare la ~edinta Consiliului Local 
27.04 Participare la ~edinta Consiliului Local 
04.05 Participare la ~edinta Consiliului de administratie al ~colii nr. 30 
10.05 Participare la ~edinta Consiliului de administratie al ~colii nr. 30 
12.05 S-a depus proiectul: "Bazin de inot ~i sala de sport multifunctionala 

pentru persoanele cu dizabilitati", la fundamentarea ~i elaborarea caruia am 
participat ~i eu. 

Prin acest proiect am urmarit sa promovam egalitatea de ~anse prin sport, 
in paralel cu obtinerea tuturor beneficiilor ce decurg din implementarea lui 
asupra sanatatii fizice ~i mentale, asupra cre~terii increderii in sine ~i asupra 
integrarii sociale. in judetul Constanta sunt peste 21.000 de adulti ~i copii 
neinstitutionalizati cu dizabilitati. Numarul mare, aflat in continua cre~tere, 
impune extinderea ariei facilitatilor §i serviciilor destinate acestei categorii. 
Propunem crearea de facilitati sportive - sala de sport multifunctionala §i bazin 
de inot accesibile ~i adaptate nevoilor specifice ale persoanelor cu dizabilitati. 

Sala de sport nu va fi una obi~nuita, ci una in care se vor practica diferite 
sporturi de catre persoanele cu dizabilitati: baschet; tenis de masa; minigolf; 
fotbal; boccia; volei; judo; paraclimbing; para tir cu arcul; gimnastica; atletism; 
wheelchair curling; colpbol. Atat locurile de parcare, cat ~i vestiarele, culoarele 
de acces si dotarile vor fi special amenajate pentru persoanele cu dizabilitati, de 
la nevazatori la cei in scaun cu rotile. Bazinul, dotat cu rampe pentru cei in 
fotoliu rulant, cu lifturi pentru cei tetraplegici, cu vestiare, toalete §i trasee 
adaptate, este ~i el necesar alaturi de sala, deoarece inotul este eel mai versatil !;ii 
popular dintre toate sporturile practicate de persoanele cu dizabilitati. 

in prezent, la nivel national exista un singur proiect asemanator, aflandu
se in implementare acum: "Sala de sport multifunctionala pentru persoanele cu 
dizabilitati". Aproximativ 13 milioane de lei este valoarea investitiei, banii fiind 
alocati de guvern, prin C.N.I.. Ca urmare, o sursa de finantare a investitiei 
propuse prin prezentul proiect o reprezinta Programul national de constructii de 
interes public ~i social, derulat de Compania Nationala de Investitii (C.N.I.). O 
alta sursa de finantare poate fi atragerea fondurilor europene. Lipsa 
oportunitatilor ~i a facilitatilor sportive destinate persoanelor cu dizabilitati se 
datoreaza in principal lipsei de resurse alocate, lipsei implicarii autoritatii locale, 
dar !;ii lipsei de informatii cu privire la beneficiile oferite de activitatile fizice. 

22.05 Participare la ~edinta Consiliului de administratie al ~colii nr. 22 
25.05 Participare la §edinta Comisiei nr. 3. in cadrul ei, am propus 

directorului societatii Termoficare sa ia in calcul o colaborare cu Universitatea 
"Ovidius", atat pentru proiecte comune cu finantare europeana, cat §i alte 
proiecte in vederea eficientizarii activitatii societatii. Am adus ca argument 
calitatea resursei umane, a profesorilor ~i a studentilor, pe care ii caracterizeaza 
creativitatea, entuziasmul §i dorinta de a gasi solutii la probleme. 
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26.05 Participare la §edinta Consiliului Local 
30.05 Am participat la o actiune de voluntariat, altaturi de colegii mei 

consilieri, pentru a veni in sprijinul unor copii cu dizabilitati. 
30.05 Participare la §edinta Consiliului de administratie al $colii nr. 30 
06.06 Participare la §edinta Consiliului de administratie al $colii nr. 8 
14.06 Participare la §edinta Consiliului de administratie al $colii nr. 30 
14.06 Participare la §edinta Consiliului de administratie al $colii nr. 8 
19.06 Participare la §edinta Consiliului de administratie al $colii nr. 30 
24.06 Cu ocazia Zilei Universale a lei, am participat la o actiune pentru a 

promova valori traditionale romane~ti. Am profitat de ocazie pentru a distribui 
cat mai multe informatii cu privire la proiectele care sustin persoanele 
vulnerabile, pe cele cu depresie §i pe nou-nascuti. Putini oameni cuno§teau 
faptul ca pensionarii bolnavi singuri pot primi ingrijire la domiciliul prin DGAS, 
iar costul este foarte redus, ca urmare a unui amendament PSD care a prevazut 
scaderea lui cu 80%. 

28.06 Participare la §edinta Comisiei nr. 3 
29.06 Participare la §edinta Consiliului Local 
07.07 Participare la §edinta Consiliului de administratie al $colii nr. 30 
13.07 Participare la §edinta Consiliului de administratie al $colii nr. 30 
31.07 Participare la §edinta Comisiei nr. 3 
31.07 Participare la §edinta Consiliului Local 
01.08 Intfilinire cu mamici ale copiilor cu dizabilitati §i cu reprezentanti ai 

asociatiilor persoanelor cu dizabilitati, la care s-a discutat nemultumirea 
acestora cu privire la neaducerea pe ordinea de zi a proiectului privind 
construirea bazinului de inot §i a salii de sport pentru aceasta categorie de 
persoane. La intfilnire au participat §i mamicile celor doua medaliate la Jocurile 
Mondiale Special Olympics de la Berlin. 

10.08 0 dezbatere la care am fost invitata in calitate de consilier, avand ca 
tema problemele cu care se confrunta tinerii in societatea de astazi. Aducerea in 
atentie a pericolului reprezentat de droguri, impactul negativ al depresiei asupra 
intensificarii diferitelor dependente/ abuzuri §i cautarea unor cai prin care am 
putea sa ne implicam direct in prevenirea extinderii consumului §i in salvarea 
celor care nu au puterea de a renunta singuri. 

Pitici 

11.08 Participare la §edinta Consiliului de administratie al $colii nr. 8 
11.08 Participare la §edinta Consiliului de administratie al $colii nr. 30 
22.08 Participare la §edinta Consiliului de administratie al Gradinitei 2 

24.08 Participare la §edinta Comisiei nr 3 
24.08 Participare la ~edinta Consiliului Local 
25.08 Participare la §edinta Consiliului de administratie al $colii nr. 30 
30.08 Participare la §edinta Consiliului de administratie al $colii nr. 30 
30.08 Participare la §edinta Comisiei nr 3, in cadrul careia am sustinut 

cele doua proiecte care urmau a fi votate in cadrul Consiliului Local: "Demararea 
infiintarii a 4 Centre de asistenta §i recuperare pentru seniori" §i "Oportunitatea 
infiintarii unui bazin de inot ~i a a unei sali de sport pentru persoanele cu 
dizabilitati". Au primit aviz favorabil. 
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31.08 Participare la ~edinta Consiliului Local 
31.08 Participare la ~edinta Consiliului de administratie al !;,colii nr. 8 
08.09 Actiune privind strangerea de ajutoare pentru familii defavorizate 

din municipiul Constanta. 
10.09 Am solicitat ~i am insistat, in cadrul "Comisiei de evaluare §i 

monitorizare a proiectelor implementate in cadrul procesului de bugetare 
participativa", sa fie reevaluate cele 38 de proiecte depuse de cetateni, avand in 
vedere ca doar 4 au fast declarate eligibile la prima evaluare (la care nu am fast 
convocata). in urma reevaluarii, numarul proiectelor eligibile a crescut la 18. 
Printre ele, un centru social pentru persoanele cu dizabilitati, reabilitarea 
unitatii de invatamant de pe str. Ion Vada, ingrijirea pisicilor comunitare. 
Acestea 3 s-au aflat intre cele 9 proiecte ca~tigatoare, dupa votul primit de la 
cetateni. 

19.09 Participare la ~edinta Consiliului Local 
19.09 Participare la ~edinta Comisia de repartizare a spatiilor cu alta 

destinatie decat aceea de locuinta 
21.09 Participare la ~edinta Consiliului de administratie al !;,colii nr. 30 
27.09 Participare la §edinta Comisiei nr 3 
28.09 Participare la §edinta Consiliului Local 
10.10 Participare la ~edinta Consiliului Local 
13.10 Participare la ~edinta Comisiei nr 3 
13.10 Participare la §edinta Consiliului Local 
25.10 Am organizat o actiune de plantare crizanteme, lalele, zambile, la 

care au participat peste 50 de persoane. 
30.10 Participare la §edinta Comisiei nr 3. Am solicitat conducerii CT Bus 

sa se puna in aplicare hotararea de Consiliu local care s-a luat in luna august, 
privind emiterea anuala a abonamentelor pentru elevi, studenti, cadre 
didactice/nedidactice, in lac de lunar. Am primit raspuns ca trebuie sa adoptam 
un nou HCL care sa aduca o modificare noua, pentru armonizarea legislativa. 

31.10 Participare la ~edinta Comisiei nr 3 
31.10 Participare la ~edinta Consiliului Local 
04.11 Am avut consultatii cu cetatenii, in cadrul carora am identificat cu 

ce probleme se confrunta ace§tia, probleme la care putem sa venim cu solutii 
prin proiecte. 

07 .11 Am coordonat o actiune de voluntariat la un centru de plasament, 
unde am oferit alimente ~i articole pentru pictura. 

08.11 Participare la ~edinta Consiliului Local 
16.11 Am organizat o actiune la adapostul public de catelu§i, unde am 

dus mancare §i am fa.cut poze pentru a promova adoptia lor. In urma postarilor 
pe retelele de socializare, la acest moment 3 catelu§i au fast adoptati. 

24.11 Participare la ~edinta Consiliului Local 
28.11 Participare la ~edinta Comisiei nr 3. Am identificat in cadrul 

,,Portofaliului de proiecte al municipiului Constanta din cadrul Strategiei 
integrate de dezvoltare urbana" ca lipseau ultimele 2 proiecte PSD: "Bazinul de 
inot §i sala de sport multifunctionala pentru persoanele cu dizabilitati" ~i 

; 



• 
"Centrele de asistenta ~i recuperare pentru seniori". Un amendament a fost 
propus de grupul consilierilor locali PSD, care a fost votat in ziua urmatoare. 

29.11 Participare la ~edinta Consiliului Local 

Blaga 

4.12 Participare la ~edinta Consiliului de administratie al ~colii nr. 30 
07.12 Participare la ~edinta Comisiei nr 3 
07.12 Participare la §edinta Consiliului Local 
07.12 Participare la ~edinta Consiliului de administratie al ~colii nr. 30 
08.12 Participare la ~edinta Consiliului de administratie al Liceului Lucian 

14 .12 Participare la §edin ta Consiliului Local 
19.12 Am initiat o actiune la care au participat in jur de 40 de voluntari, 

pentru a ajuta 2 copii cu dizabilitati. Au fost procurate jocuri speciale pentru 
nevazatori, un scaun de masa, diverse articole de igiena, imbracaminte ~i 
alimente. 

21.12 Participare la §edinta Consiliului Local 
28.12 Participare la §edinta Comisiei nr 3 
28.12 Participare la §edinta Consiliului Local 




